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Spørgsmål 
Scandlines har ifølge Jyllands-Posten 25/4-18 haft endnu et år med milliardoverskud 
på færgelinjerne Rødby-Puttgarten og Gedser-Rodstock. Kan ministrene 
oplyse størrelsen af Scandlines betalte skat i Danmark de seneste 5 

år? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar forventes fremsendt hurtigst muligt efter sommerferien. 

 

 


